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Inhoud Stand van zaken

Strategie Noord-
Hollandse Aanpak 
Stikstof Problematiek 

PS 17 mei 
2021

Rommel Gedeputeerde Rommel geeft aan: Mocht het zo zijn het college 
het zicht heeft dat verleasen, na overleg en ook na het 
betrekken van de moties en de gedachtegangen daarbij, 
uitvoerbaar kan zijn, dan zal dat als een A-stuk op de agenda 
komen. ”. De strategie stikstok problematiek wil GS ‘lean en 
mean’ vaststellen, zodat we het kunnen gebruiken als 
noodmaatregel voor kleine, maar toch heel belangrijke zaken, 
zoals de verbetering van een weg of van een NNN-gebied, 
zodat het later, als we dat verleasen gebruikt hebben, beter 
gaat en het beter is voor de natuur. Als we dat gaan invoeren 
dan wil ik dat aangeven voor de Staten op de A-agenda.

Uitvoeringsagenda 
Voedselvisie 2021-
2022

NLG 30 aug 
2021

Zaal Uitvoeringsagenda Voedselvisie 2021-2022: Gedeputeerde 
Zaal: De ontwikkelingen gaan snel. De provincie zal waar nodig 
en mogelijk bijsturen. De Statenleden zullen rapportages 
ontvangen over de projecten die worden opgepakt, over de 
subsidieregelingen die worden ingericht. Zij kunnen dan hun 
rol pakken om eventueel bij te sturen. Zij raad voorafgaand 
onderzoek af, omdat de provincie gewoonweg heel hard aan 
de slag moet. Zij gaat echter wel de effecten van de te nemen 
maatregelen gaan monitoren. Hierover zullen GS jaarlijks 
rapporteren aan PS. 
Gedeputeerde geeft aan dat er nog een brief naar de Staten 
komt waarin GS uitwerken hoe de inzet van de RO-
instrumenten zal worden aangevlogen

PIP Schil Naardermeer NLG 30 aug 
2021

Rommel Pip Schil Naardermeer: 
Gedeputeerde zal nagaan of het publiceren van namen om 
juridische redenen niet noodzakelijk is. Dan zullen deze met 
onmiddellijke ingang uit de stukken moeten worden 
verwijderd.
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Overzicht biodiversiteit NLG 25okt 
2021

Rommel Gedeputeerde Rommel (VVD) merkt op dat het overzicht over 
de biodiversiteit dit najaar volgt. Daarin wordt een en ander 
vertaald. Maar het is niet echt een indicator, aangezien dat 
heel lastig is. Binnenkort zal wel besproken worden hoe het 
met de biodiversiteit in Noord-Holland staat. Een exact 
moment kan gedeputeerde thans nog niet noemen, maar naar 
verwachting wordt het dit najaar.

Technische briefing 
Taskforce – agrarisch 
natuur beheer

NLG 25 okt 
2021

Rommel Rommel: nogmaals op dat het goed is om een technische 
briefing over de taskforce te organiseren. De commissie kan 
dan zien hoe er wordt omgegaan met agrarisch natuurbeheer.

Technische briefing is op 7 feb 
2022

Regionaal 
Waterprogramma 
Noord-Holland. 

NLG 10 jan 
2022

En PS 31-1-
2022

Loggen Regionaal Waterprogramma Noord-Holland 2022-2027
De overstromingsrisicokaart is nu uit de lucht door ICT 
gerelateerde problemen. Hij zal kijken wanneer deze weer 
beschikbaar komt en dit laten weten.

De derogatie discussie wil gedeputeerde Loggen met collega’s 
van landbouw bespreken. Hij zal daarop terugkomen. 

De zienswijze van de waterschappen kunnen indien nodig nog 
bijgeschaafd worden. De nieuwe regering moet een kans 
krijgen. Gedeputeerde Loggen zal het initiatief nemen om na 
de zomer de stand van zaken hierin te onderzoeken. Als er dan 
onvolkomenheden blijken kan vanuit de Provincie een reactie 
volgen. 

Gedeputeerde Loggen zal kijken of hij de juridische 
consequenties in kaart kan brengen en deze naar de Staten 
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toesturen. Er volgt nog schriftelijke beantwoording op de 
openstaande vraag van de CU inzake septic tanks. 

PS 31-1-22: Gedeputeerde LOGGEN: Dat heeft ertoe geleid dat we 
met drie waterschappen een pilot draaien om te kijken of we binnen 
een afgebakend gebied versneld die doelen kunnen halen. Er wordt al 
aan gewerkt. Er wordt al naar gekeken. Ik zeg toe dat u wordt 
meegenomen in de ontwikkelingen rond de KRW. Ik durf niet toe te 
zeggen dat ik dat al dit jaar kan doen. Daar ben ik heel eerlijk in. Wat 
ik u hoorde zeggen is dat u behoefte heeft om meegenomen te 
worden in de ontwikkelingen rondom de KRW, de doelen, de 
maatregelen, om als Staten letterlijk en figuurlijk de vinger aan de 
pols te houden. U wilt inzicht hebben of wij in staat zijn om met 
elkaar een Dasboard te maken en of we in staat zijn, als we meer 
inzicht hebben rondom de Rijksmaatregelen. De provincie kan op 
basis van opgebouwde kennis, bijvoorbeeld vanuit de pilots, via een 
Dasboard, de voorstellen die daarin staan, delen. Vooruitlopend op 
de tussenevaluatie in 2024 kunnen we daarover van gedachte 
wisselen met elkaar.  Ik ben bereid dat project ook met u in te vullen. 
Ik kijk wat een reële termijn is en daarop zal ik een tijdslijn in beeld 
brengen, zodat we met zijn allen het gevoel hebben dat we goed aan 
het stuur zitten.

rapport ‘Hersteld 
vertrouwen HNK en 
bewoners van Uitdam

NLG 7 feb 
2022

Loggen Mevrouw Jellema (PvdA) heeft een vraag over het rapport 
‘Hersteld vertrouwen HNK en bewoners van Uitdam’. Heeft de 
gedeputeerde het voornemen om de voor de PS en GS 
relevante onderdelen van dit rapport te bespreken in deze 
commissie? 

Gedeputeerde Loggen reageert dat het zwaartepunt van dit 
advies ligt in de relatie tussen bewoners en het 
hoogheemraadschap. Het rapport zal ter kennisname naar de 
commissie gaan met een oplegnotitie vanuit GS en kan 
indien gewenst geagendeerd worden.
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